

為敢夢敢想作好準備

Buddy Owens
March 1, 2020

“我們常常為你們大家感謝神，在禱告中提到你們，在我們的父神面前，不斷記念你們因信心而做的工作，因愛心而受的勞苦，以及因盼望我們主耶穌基督而有的堅忍。”
- 帖撒羅尼迦前書 1:2-3 (新漢語譯本)

1. 信心 _____ 我們的行動

“...你們因信心而做的工作”

2. 愛驅動我們去服侍

“...因愛心而受的勞苦”

3. 盼望 _____ 我們的表現

“...因盼望我們主耶穌基督而有的堅忍”

“「因着你們的信心，你們所求的必會實現。」” - 馬太福音 9:29 (新普及譯本)

“因為他們的不信，耶穌就沒有在那裏多行神蹟。” - 馬太福音 13:58 (新普及譯本)

“他能藉着在我們裏面運行的莫大能力，成就一切遠遠超過我們所求所想的事。”
- 以弗所書 3:20 (新普及譯本)

盼望是帶着 _____ 期待的渴望。

喜樂是 _____ 的情感。

“沒有願景，民眾就肆無忌憚。” - 箴言 29:18 (KJV 意譯)

“我向盼望的源頭——上帝禱告，願他因着你們信靠他，將喜樂和平安完全充滿你們，這樣你們就會藉着聖靈的能力，滿懷堅定不移的盼望。”
- 羅馬書 15:13 (新普及譯本)

“上主說：「因為我知道我為你們所定的計劃，那是要賜福而不是降災的計劃，為要帶給你們前途和盼望。在那些日子裏，你們禱告，我就傾聽；“你們如果全心全意地尋找我，就必定尋見。”
- 耶利米書 29:11 (新普及譯本)

“我們是上帝的傑作，他在基督耶穌裏重新創造了我們，讓我們能夠去做他早已安排給我們做的善事。”
- 以弗所書 2:10 (新普及譯本)

1. 驅動 2. 提升 3. 喜樂 4. 盼望

GET READY TO DREAM

Buddy Owens
March 1, 2020

“We always thank God for all of you, mentioning you in our prayers. We continually remember before our God and Father your work produced by faith, your labor prompted by love, and your endurance inspired by hope in our Lord Jesus Christ.”
- 1 Thessalonians 1:2-4 (NIV)

1. FAITH _____ our actions.

“... your work produced by faith”

2. LOVE motivates our service.

“... your labor prompted by love”

3. HOPE _____ our performance.

“... your endurance inspired by hope”

“According to your faith will it be done to you.” - Matthew 9:29 (NIV)

“Jesus did not do many miracles there because of their lack of faith.”
- Matthew 13:58 (NIV)

[He] is able to do immeasurably more than all we ask or imagine, according to his power that is at work within us.
- Ephesians 3:20 (NIV)

Hope is desire accompanied by _____ expectation.

Joy is the emotion of _____.

“Where there is no vision, the people perish.” - Proverbs 29:18 (KJV)

“May the God of hope fill you with all joy and peace as you trust in him, so that you may overflow with hope by the power of the Holy Spirit.” - Romans 15:13 (NIV)

“For I know the plans I have for you,” says the Lord, “plans to prosper you and not to harm you, plans to give you hope and a future. Then you will call upon me and come and pray to me, and I will listen to you. You will seek me and find me when you seek me with all your heart.”
- Jeremiah 29:11-13 (NIV)

“For we are God’s masterpiece. He has created us anew in Christ Jesus, so we can do the good things he planned for us long ago.”
- Ephesians 2:10 (NLT)

1.drives 2. empowers 3. joyful 4. hope